
 Strana 1 (celkem 7)  

Zápis 
 

z 15. jednání výboru pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity  

Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 15. 4. 2014 od 9:00 hodin v zasedací místnosti P1.411 

v RegioCentru Nový pivovar 

 

 

Přítomni: JUDr. Ing. Rudolf Cogan Ph.D., Radek Balcárek, Josef Dušek, Mgr. Tomáš Hendrych, 

Miroslav Kříž, Martin Mihulka, Martin Paur, Ing. Miroslav Pavlíček, Karel Potoček, 

František Škvařil, Ing. Miroslav Uchytil, Miroslav Vlasák 

Omluveni: Bc. Pavel Hečko 

Tajemník: Mgr. Tomáš Záviský 

Přizváni: Mgr. Táňa Šormová, Mgr. Svatava Odlová, Mgr. Jiří Pekař, Mgr. Josef Čurda, 

Josef Donát 

  

Program: 

 

1. Zahájení jednání, přivítání členů výboru a hostů. 

2. Schválení programu jednání, účasti hostů a ověřovatele zápisu. 

3. Prezentace 3 organizací sdružených ve VŠK KHK – Asociace školních sportovních klubů, 

Autoklub České republiky a Orel. 

4. Informace o vyhlášení výběrového řízení na pořadatele Her VII. zimní olympiády dětí a 

mládeže České republiky 2016. 

5. Žádost TJ Lokomotiva Trutnov o příspěvek na úhradu neuskutečněné akce – Krkonošská 70 

2014. 

6. Žádost Duhy Bartoňky o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého kraje na pořádání 

Bambiriády 2014 v Náchodě. 

7. Žádost Václava Fejfara o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého kraje 

na vrcholový sport. 

8. Žádost ZŠ Vrchlabí, nám. Míru 283 o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého kraje 

na nákup automobilu pro sportovce školy. 

9. Žádost SKI Skuhrov nad Bělou o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého kraje 

na úhradu neuskutečněné akce – Orlický maraton v běhu na lyžích 2014. 

10. Žádost SPŠE a IT Dobruška o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého kraje 

na dopravu na slavnostní vyhlášení výsledků v ergoveslování. 

11. Žádost TJ Slavia Hradec Králové o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého kraje 

na pořádání Republikového finále krajských reprezentací. 

12. Žádost Ski klubu Špindl produkce s.r.o. na pořádání Mezinárodního mistrovství ČR 

v alpských disciplínách 2014. 

13. Diskuze, různé. 
 

 Jednání v 9:01 hodin zahájil a řídil místopředseda výboru pro sport, tělovýchovu 

a volnočasové aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje Miroslav Vlasák, který přivítal radní 

kraje Mgr. Táňu Šormovou a další hosty.  

 

K bodu 2. 

Schválení programu jednání, účasti hostů a ověřovatele zápisu. 

 

 Místopředseda výboru přečetl návrh programu jednání, navrženého ověřovatele zápisu 

a vyzval členy výboru k jeho doplnění. Tajemník výboru podal návrh na doplnění programu 

jednání – o bod programu „Žádost Ski klubu Špindl produkce s.r.o. na pořádání 

Mezinárodního mistrovství ČR v alpských disciplínách 2014“ (bod odložený z jednání 

výboru ze dne 4. 3. 2014). Členové výboru s návrhem souhlasili. Ověřovatelem zápisu byl 

navržen pan Martin Paur. Navržený program byl schválen s navrženou změnou. 
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Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení. 

 

Hlasování: Pro: 8 

  Proti: 0 

  Zdržel se: 0 

 

USNESENÍ VST/15/76/2014 

Výbor pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

    

 

 I. s c h v a l u j e  
 program jednání dle předloženého návrhu, účast přizvaných hostů a Martina Paura jako 

ověřovatele zápisu 

 

K bodu 3. 

Prezentace 3 organizací sdružených ve VŠK KHK – Asociace školních sportovních klubů, 

Autoklub České republiky a Orel. 

 

 Miroslav Vlasák uvedl bod jednání a přivítal předsedu Všesportovního kolegia 

Královéhradeckého kraje Mgr. Jiřího Pekaře, který představil zástupce Asociace školních 

sportovních klubů Mgr. Josefa Čurdu a Autoklubu České republiky Josefa Donáta a omluvil 

zástupce Orla. 

 Mgr. Josef Čurda podrobně představil Asociaci školních sportovních klubů – informoval 

o vzniku, důvodech založení a historii organizace, organizační struktuře organizace, členské 

základně, aktivitách, organizovaných akcích a systému vzdělávání. 

 Josef Donát představil Autoklub České republiky – popsal hlavní činnost organizace, 

organizační strukturu a počty členů a klubů. 

 

K bodu 4. 

Informace o vyhlášení výběrového řízení na pořadatele Her VII. zimní olympiády dětí 

a mládeže České republiky 2016. 

 

 Mgr. Tomáš Záviský uvedl bod jednání a informoval o zaslání podkladů k vyhlášení 

výběrového řízení na pořadatele Her VII. zimní olympiády dětí a mládeže České republiky 

2016 elektronicky před jednáním výboru. Dále stručně charakterizoval podmínky a termíny 

pro podání přihlášky. 

 

Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení. 

 

Hlasování: Pro: 10 

  Proti: 0 

  Zdržel se: 0 

 

USNESENÍ VST/15/77/2014 

Výbor pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

    

 

I. b e r e  n a  v ě d o m í  
 informaci o vyhlášení výběrového řízení na pořadatele Her VII. zimní olympiády dětí 

a mládeže České republiky 2016 
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K bodu 5. 

Žádost TJ Lokomotiva Trutnov o příspěvek na úhradu neuskutečněné akce – Krkonošská 70 

2014. 

 

 Miroslav Vlasák uvedl bod jednání a informoval o zaslání podkladů k žádosti TJ 

Lokomotiva Trutnov elektronicky před jednáním výboru. 

 Proběhla diskuze k předložené žádosti. 

 

 

Návrh – hlasovat o návrhu usnesení upraveném dle návrhu z diskuze. 

 

Hlasování: Pro: 10 

  Proti: 0 

  Zdržel se: 0 

 

USNESENÍ VST/15/78/2014 

Výbor pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

    

 

 I. p r o j e d n a l  
 žádost TJ Lokomotiva Trutnov o příspěvek na úhradu neuskutečněné akce – 

Krkonošská 70 2014 

II. d o p o r u č u j e  
 orgánům Královéhradeckého kraje schválit přidělení dotace žádosti TJ Lokomotiva 

Trutnov o příspěvek na úhradu neuskutečněné akce – Krkonošská 70 2014 ve výši 

45.000,- Kč 

 

K bodu 6. 

Žádost Duhy Bartoňky o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého kraje na pořádání 

Bambiriády 2014 v Náchodě. 

 

 Miroslav Vlasák uvedl bod jednání a informoval o zaslání podkladů k žádosti Duhy 

Bartoňky elektronicky před jednáním výboru. 

 Mgr. Táňa Šormová doplnila informace k Bambiriádě 2014 v Královéhradeckém kraji – 

uskuteční se pouze v Náchodě. Dále uvedla, že MŠMT ČR neustále snižuje příspěvek 

přidělovaný organizátorům na pořádání akce. 

 Proběhla diskuze k předložené žádosti. 

 

Návrh – hlasovat o návrhu usnesení upraveném dle návrhu z diskuze. 

 

Hlasování: Pro: 10 

  Proti: 0 

  Zdržel se: 0 

 

USNESENÍ VST/15/79/2014 

Výbor pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

    

 

 I. p r o j e d n a l  
 žádost Duhy Bartoňky o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého kraje 

na pořádání Bambiriády 2014 v Náchodě 

II. d o p o r u č u j e  
 orgánům Královéhradeckého kraje schválit přidělení dotace žádosti Duhy Bartoňky 

o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého kraje na pořádání Bambiriády 2014 

v Náchodě ve výši 25.000,- Kč 
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K bodu 7. 

Žádost Václava Fejfara o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého kraje 

na vrcholový sport. 

 

 Miroslav Vlasák uvedl bod jednání a informoval o zaslání podkladů k žádosti Václava 

Fejfara elektronicky před jednáním výboru. 

 Proběhla diskuze k předložené žádosti. 

 

Návrh – hlasovat o návrhu usnesení upraveném dle návrhu z diskuze. 

 

Hlasování: Pro: 10 

  Proti: 0 

  Zdržel se: 1 

 

USNESENÍ VST/15/80/2014 

Výbor pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

    

 

 I. p r o j e d n a l  
 žádost Václava Fejfara o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého kraje 

na vrcholový sport 

II. d o p o r u č u j e  
 orgánům Královéhradeckého kraje schválit přidělení dotace žádosti Václava Fejfara 

o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého kraje na vrcholový sport ve výši 

100.000,- Kč 

 

K bodu 8. 

Žádost ZŠ Vrchlabí, nám. Míru 283 o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého kraje 

na nákup automobilu pro sportovce školy. 

 

 Miroslav Vlasák uvedl bod jednání a informoval o zaslání podkladů k žádosti ZŠ Vrchlabí, 

nám. Míru 283 elektronicky před jednáním výboru. 

 Mgr. Tomáš Záviský popsal význam školy pro Královéhradecký kraj – zajišťuje přípravu 

biatlonistů pro výpravy Královéhradeckého kraje na Olympiády dětí a mládeže (ODM) 

a supluje tak činnost chybějícího krajského svazu biatlonu. Škola také zajišťuje vlastním 

automobilem dopravu členů krajské výprava na ODM. 

 Proběhla diskuze k předložené žádosti. 

 

Návrh – hlasovat o návrhu usnesení upraveném dle návrhu z diskuze. 

 

Hlasování: Pro: 12 

  Proti: 0 

  Zdržel se: 0 

 

USNESENÍ VST/15/81/2014 

Výbor pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

    

 

 I. p r o j e d n a l  
 žádost ZŠ Vrchlabí, nám. Míru 283 o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého 

kraje na nákup automobilu pro sportovce školy 

II. d o p o r u č u j e  
 orgánům Královéhradeckého kraje schválit přidělení dotace žádosti ZŠ Vrchlabí, nám. 

Míru 283 o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého kraje na nákup automobilu 

pro sportovce školy ve výši 100.000,- Kč 
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K bodu 9. 

Žádost SKI Skuhrov nad Bělou o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého kraje 

na úhradu neuskutečněné akce – Orlický maraton v běhu na lyžích 2014. 

 

 Miroslav Vlasák uvedl bod jednání a informoval o zaslání podkladů k žádosti SKI Skuhrov 

nad Bělou elektronicky před jednáním výboru. 

 Proběhla diskuze k předložené žádosti. 

 

Návrh – hlasovat o návrhu usnesení upraveném dle návrhu z diskuze. 

 

Hlasování: Pro: 7 

  Proti: 4 

  Zdržel se: 1 

 

USNESENÍ VST/15/82/2014 

Výbor pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

    

 

 I. p r o j e d n a l  
 žádost SKI Skuhrov nad Bělou o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého kraje 

na úhradu neuskutečněné akce – Orlický maraton v běhu na lyžích 2014 

II. d o p o r u č u j e  
 orgánům Královéhradeckého kraje schválit přidělení dotace žádosti SKI Skuhrov 

nad Bělou o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého kraje na úhradu 

neuskutečněné akce – Orlický maraton v běhu na lyžích 2014 ve výši 20.000,- Kč 

 

K bodu 10. 

Žádost SPŠE a IT Dobruška o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého kraje 

na dopravu na slavnostní vyhlášení výsledků v ergoveslování. 

 

 Miroslav Vlasák uvedl bod jednání a informoval o zaslání podkladů k žádosti SPŠE a IT 

Dobruška elektronicky před jednáním výboru. 

 Proběhla diskuze k předložené žádosti. 

 

Návrh – hlasovat o návrhu usnesení upraveném dle návrhu z diskuze. 

 

Hlasování: Pro: 11 

  Proti: 1 

  Zdržel se: 0 

 

USNESENÍ VST/15/83/2014 

Výbor pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

    

 

 I. p r o j e d n a l  
 žádost SPŠE a IT Dobruška o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého kraje 

na dopravu na slavnostní vyhlášení výsledků v ergoveslování 

II. d o p o r u č u j e  
 orgánům Královéhradeckého kraje schválit přidělení dotace žádosti SPŠE a IT 

Dobruška o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého kraje na dopravu 

na slavnostní vyhlášení výsledků v ergoveslování ve výši 6.000,- Kč 
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K bodu 11. 

Žádost TJ Slavia Hradec Králové o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého kraje 

na pořádání Republikového finále krajských reprezentací. 

 

 Miroslav Vlasák uvedl bod jednání a informoval o zaslání podkladů k žádosti TJ Slavia 

Hradec Králové elektronicky před jednáním výboru. 

 Proběhla diskuze k předložené žádosti. 

 

Návrh – hlasovat o návrhu usnesení upraveném dle návrhu z diskuze. 

 

Hlasování: Pro: 12 

  Proti: 0 

  Zdržel se: 0 

 

USNESENÍ VST/15/84/2014 

Výbor pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

    

 

 I. p r o j e d n a l  
 žádost TJ Slavia Hradec Králové o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého 

kraje na pořádání Republikového finále krajských reprezentací 

II. d o p o r u č u j e  
 orgánům Královéhradeckého kraje schválit přidělení dotace žádosti TJ Slavia Hradec 

Králové o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého kraje na pořádání 

Republikového finále krajských reprezentací ve výši 60.000,- Kč 

 

K bodu 12. 

Žádost Ski klubu Špindl produkce s.r.o. na pořádání Mezinárodního mistrovství ČR 

v alpských disciplínách 2014. 

 

 Miroslav Vlasák uvedl bod jednání a informoval o zaslání podkladů k žádosti Ski klubu 

Špindl produkce s.r.o. elektronicky před jednáním výboru konaného 4. 3. 2014. 

 Mgr. Tomáš Záviský přečetl informaci, kterou obdržel od organizátorů – akce se uskutečnila 

v termínu 30. 3. - 2. 4. 2014 a byla vysílána také v České televizi. 

 Členové výboru konstatovali, že žádost neobsahuje požadovanou výši dotace a rozpočet 

akce. Členové výboru se shodli na nutnosti doplnění chybějících údajů a na odročení 

projednání žádosti na další jednání výboru. 

 

Návrh – hlasovat o návrhu usnesení upraveném dle návrhu z diskuze. 

 

Hlasování: Pro: 12 

  Proti: 0 

  Zdržel se: 0 

 

USNESENÍ VST/15/85/2014 

Výbor pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

    

 

 I. p r o j e d n a l  
 žádost Ski klubu Špindl produkce s.r.o. na pořádání Mezinárodního mistrovství ČR 

v alpských disciplínách 2014 

II. o d r o č u j e  
 žádost Ski klubu Špindl produkce s.r.o. na pořádání Mezinárodního mistrovství ČR 

v alpských disciplínách 2014 na další jednání výboru 
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K bodu 8. 

Diskuze, různé. 

 

 Mgr. Tomáš Záviský pozval členy výboru na slavnostní sekání představitelů 

Královéhradeckého kraje s reprezentanty, trenéry a zástupci krajských sportovních svazů 

k Hrám VI. zimní Olympiády dětí a mládeže České republiky 2014“, které se uskuteční 

7. 5. 2014 od 15:00 hodin v Sportovním centru A-Sport Hradec Králové. Pozvánka bude 

členům výboru zaslána. 

 Mgr. Táňa Šormová informovala o jednání se Všesportovním kolegiem Královéhradeckého 

kraje, které proběhlo 10. 4. 2014. K jednání uvedla, že bude potřeba zvážit podporu těchto 

střešních krajských organizací. Systém navržený předsedou Mg. Jiřím Pekařem na stanovení 

výše podpory dle členské základny by neodrážel činnost organizací a význam aktivit 

pro občany kraje. Proto bude nutné připravit vlastní návrh zohledňující také další kritéria. 

 Členové výboru souhlasili s nutností projednání podpory těchto organizací a požádali 

Mgr. Táňu Šormovou a Mgr. Tomáše Záviského o přípravu návrhu výše podpory subjektům 

sdruženým ve Všesportovním kolegiu Královéhradeckého kraje na jejich činnost. 

 Mgr. Tomáš Záviský požádal o změnu termínu květnového jednání výboru – v plánovaném 

termínu - 20. 5. se pracovníci oddělení primárního a zájmového vzdělávání zúčastní porady 

s odborem pro mládež MŠMT ČR. Členové výboru diskutovali nad novým termínem 

jednání a shodli se na termínu: 29. 5. 2014 (od 09:00). 

 

 

Vzhledem k tomu, že program 15. jednání výboru pro sport, tělovýchovu a volnočasové 

aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje byl vyčerpán, ukončil Miroslav Vlasák jednání 

v 10:11 hodin. 
 

Příští jednání výboru proběhne dne: 29. 5. 2014 (od 09:00).  

 

 

 

 

 

  ........................................................   ........................................................  

 Miroslav Vlasák Martin Paur 

 místopředseda výboru ověřovatel zápisu 
 

 

 

Zpracoval: Mgr. Tomáš Záviský, tajemník výboru 

V Hradci Králové: 17. 4. 2014 

 

 

 

 

  .......................................................  

 podpis 


